
      

 

 

Protokoll från styrelsemöte 11 mars 2019 kl. 19.00 i Sollefteå. 

Närvarande: Roger Svensson,  Hans-Åke Dahlqvist, Ulrika Hübenette, Putte Näslund,  

Adj. Marie Eriksson samt Anders Hjort via telefon. Inte närvarande: Curt Dahlberg och Jerker de Vall. 

 

1 Mötet öppnades av ordf. Roger Svensson. 

2 Dagordningen godkändes. 

3 Till sekreterare valdes Hans-Åke Dahlqvist och Marie Eriksson. 

4 Föregående protokoll samt årsmötesprotokollet lästes igenom och godkändes.  

Saknas ff. 1 person till valberedningen, styrelsen forsätter att leta. 

5 Rapporter. 

 Alpint: Tränarutbildning v15 i Sollefteå. 

Backe: Ingen rapport. 

  

Längd: ICA Cup Bollnäs där slutade Ångermanland på en 8:e plats. För första gången 

användes samma vallor vilket innebar enklare logistik, lägre kostnader och samma 

villkor för alla distrikt. 

USM Falköping Distans 1:a D15, Sprint 3:a D16 och Stafett 3:a D15/16.  

JSM Sollefteå Masstart 1:a D19/20, Sprint 1:a H17/18 samt 2:a H19/20 

6 Ekonomi: Det rullar på bra. Beslutades att investera i ny bärbar dator samt en stor 

bildskärm till kansliet. Runt 10 000 kr beräknades räcka. Vi fakturerar ca 200 

kr/förening för att täcka inköpet. 

7 Kansliet: Årsmöte 2019. Ersättare 2020. Augusti 2020 går Marie i pension. Styrelsen 

påbörjar rekryteringen av hennes ersättare. En mall för kravprofil ordnas fram av 

Hans-Åke som vi går igenom vid nästa möte. Kontakta AF för att kontrollera nivåer av 

bidrag. Datum för årsmöte beslutades till den 6/11-2019 i Sollefteå. 

8 Tävlingar 2018/2019: Vad är kvar?  

För Alpint är det LVC-finaler, Latbergstrofén och Familje & Paprikaracet. 

För Längd kvarstår Kebbe, Molidenrännet, Remslespelen, Sprintcupen, Folksam Cup, 

Scandic Cup. 

9 Övriga frågor: Intresseanmälan från Leader Höga Kusten om återbruk av begagnade 

varor, ÅSF är inte intresserad, Roger med. LHK. Inköp Alpina beachflaggor, betalas via 

deras ”pott”. VIF/SISU kanske något för Curt? Styrelsen utreder ev kostnader samt hur 

man använder en elektronisk signatur för styrelsemedlemmar. 

10 Nästa möte: 7/5-2019 kl. 19.00 i Örnsköldsvik 

 

11 Ordf. tackade för visat intresse och avslutade mötet kl. 20.30. 

  



 

Sekreterare:    Ordförande: 

 

 

Hans-Åke Dahlqvist/ Marie Eriksson  Roger Svensson 


